
Zápis č. 2/2021 z jednání 

Školské rady Základní školy Tyršova Slavkov u Brna, příspěvková organizace 

 

 

Konané dne: 3. listopadu 2021 

Místo jednání: Základní škola Tyršova Slavkov u Brna, Tyršova 495 - ředitelna 

Účast na jednání: Mgr. Bohuslav Fiala, Mgr. Petr Kostík, p. Patrik Kučera, Mgr. Zdeněk 

Vičar, RNDr. Kateřina Dvořáková, Mgr. Petra Pitronová, Mgr. Šárka Valnohová, Mgr. Jiří 

Půček 

Tajemnice komise: Romana Krchňavá 

Omluven: pí. Jitka Pokorná, Ing. Marie Jedličková 

 

 

 

Program: 

1. Zahájení 

2. Výroční zpráva o činnosti školy 

3. Návrh rozpočtu 2022 

4. Diskuse 

5. Závěr 

 

 

Ad 1/ zahájení 

Předseda školské rady Mgr. Bohuslav Fiala v 16:00hod. zahájil zasedání školské rady a 

přivítal všechny členy školské rady a pana ředitele Mgr. Jiřího Půčka. Požádal tajemnici 

komise paní Romanu Krchňavou o provedení zápisu z jednání školské rady a pana Mgr. 

Zdeňka Vičara o ověření zápisu. 

 

 

Ad 2/ výroční zpráva o činnosti školy 
Ředitel školy Mgr. Jiří Půček seznámil přítomné členy školské rady s obsahem výroční 

zprávy, která podrobně informuje o činnosti školy ve školním roce 2020/2021. 

Po projednání celé výroční zprávy nechal předseda hlasovat o schválení usnesení 

 

Usnesení: 

Školská rada při Základní škole Tyršova Slavkov u Brna, příspěvková organizace 

schvaluje výroční zprávu Základní školy Tyršova Slavkov u Brna, příspěvková 

organizace v předloženém znění bez připomínek. 

Usnesení bylo jednomyslně schváleno (7 hlasů) 

 

 

Ad 3/ návrh rozpočtu pro rok 2022 

Ředitel školy seznámil přítomné členy školské rady s návrhem rozpočtu pro rok 2022. 

Celkový objem rozpočtu je navýšen, počítá se s navýšením cen za energie. Postupovali podle 

návrhu na výpočet navýšení cen energií od pana Lstibůrka. Ale podle aktuálních zpráv z 

médií, to může být ještě vyšší. 

Předseda komise konstatoval, že tento problém se týká všech organizací a informoval o 

probíhající aukci, kde město vysoutěží nejlepší cenu energií, která by měla být fixována na 2 

roky. 



Dále vysvětlil zvýšenou položku na DDHM, jedná se o předělání laboratoře částečně na 

učebnu jazyků a pak je zvýšená položka za stravné, kde zvažují o stravenkách pro 

zaměstnance, že by se zrušilo závodní stravování u nasmlouvané organizace. 

 

Usnesení: 

Školská rada při Základní škole Tyršova Slavkov u Brna, příspěvková organizace 

projednala a schvaluje návrh rozpočtu pro rok 2022 Základní školy Tyršova Slavkov u 

Brna, příspěvková organizace v předloženém znění. 

Usnesení bylo jednomyslně schváleno (7 hlasů) 

 

Ad.4/ diskuse 

Ředitel školy informoval školskou radu o tom, jak probíhá distanční výuka a sdělil, jak je na 

tom aktuálně škola s „covidem“ a povinném antigenním testování ve škole. Krajská 

hygienická stanice už nezavírá celé třídy, ale jen nejbližší okolí nakaženého žáka. V případě 

velké nakažeností žáků, škola uvažuje o dnech ředitelského volna okolo vánoc, kdyby se 

situace rapidně zhoršovala, ale to se teprve ukáže. 

Mgr. Kostík – informoval o schváleném nákupu pozemku za školou ZŠ Tyršova a o dané 

podmínce, která musí být splněna a to, že tam musí být do 10 let vybudováno něco pro 

školství. 

Dále informoval o připravované svazkové škole, která by mohla být postavena za 

autobusovým nádraží. 

 

 

 

Ad.5/ závěr 

Předseda školské rady Mgr. Bohuslav Fiala poděkoval paní ředitelce a přítomným členům za 

jejich účast a ukončil jednání. 

Jednání školské rady bylo ukončeno v 16:40 hodin. 

 

 

 

 

Mgr. Bohuslav Fiala 

předseda školské rady 

 

 

 

 

Zapsala: Romana Krchňavá    Zápis ověřil: Mgr. Zdeněk Vičar 


